
 

 

 
 

Schriftelijke vraag: 
 

Vraagnummer: S- 598 (2022-013081) 
 
Datum indiening: 31 maart 2022 
 
Onderwerp:  Ontwikkelingen rond werkpost De Pas 
 
Naam indiener: Aad Noordermeer (BOB) en Elbert Elbers (PvdA) 
 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Inleiding/Aanleiding: 
Ruim 2 jaar geleden is werkpost De Pas gestart met aanzienlijke financiële steun vanuit de 
Gemeente Overbetuwe. Een mooi project, waarbij het mes aan meerder kanten zou snijden1. 
Op 1 oktober 2021 is de projectfase geëindigd en is afgesproken dat de Werkpost 
gefinancierd moet worden uit inkomsten vanuit beschikkingen Activerend Werk. Dat is echter 
tot op heden niet of nauwelijks gelukt. Inmiddels begrepen wij dat Driestroom heeft 
aangegeven dat het voor hen in deze situatie financieel niet meer haalbaar is om dagelijks 
groepsleiding in te zetten op een minimale bezetting in de Werkpost. Het ziet er naar uit dat 
vanaf mei 2022 de Werkpost tijdelijk of permanent gaat sluiten. 
 
Dit past in een historie van dit soort projecten dat in Overbetuwe niet of moeizaam van de 
grond komt, terwijl het lijkt dat vergelijkbaar concepten elders met meer succes gerealiseerd 
worden. Verwezen kan worden naar de eerdere beantwoording van schriftelijke vragen uit de 
raad S-533 uit 20202 over mogelijkheden rond het station en de nieuwbouw van Rijnstate, de 
opkomst en ondergang van het initiatief om te komen tot een wijkbedrijven met een pilot in 
Elst Noord uit 2017 en andere lokale projecten zoals bijvoorbeeld beschreven in het B&W-
memo over lokale aanpak participatie projecten3. 
 
Als je de ervaringen bij dit soort projecten hoort (en wellicht horen wij vooral wat mis gaat en 
zien we onvoldoende wat wel goed gaat) lijken de beoogde verbeteringen uit bijvoorbeeld 
het uitvoeringsplan participatiewet4 onvoldoende effect te hebben. Dit ondanks de hoge 
(raadsbreed) gedeelde ambitie die in het vorige coalitieakkoord was verwoord: “Op het 
gebied van Participatie / werk en inkomen is de gemeente een regisseur die samenwerkt met 
de partners in de gemeente. Wij maken optimaal gebruik van de kracht van de gemeente, 
zoals (sociaal) ondernemers, wijkinitiatieven en social return. Uitkeringsgerechtigden 
ondersteunen we zowel met re-integratie naar werk (voor wie dat kan) als met participatie 
(voor wie werk nog niet mogelijk is). Participatie van statushouders vinden wij belangrijk. Wij 
willen dat er frequent contact is met de inwoners in het uitkeringsbestand, op basis van een 
maatwerk aanpak. De mogelijkheden die er zijn op regionale schaal, bijvoorbeeld op het 
gebied van re-integratie, backoffice en werkgeversondersteuning, willen wij onderzoeken en 
(indien haalbaar en wenselijk) benutten.” 
 
  

                                                           
1 Zie bijv. https://over-nederbetuwe.gemeentenieuwsonline.nl/nieuws/algemeen/102704/kruiwagen-voor-

werkpost-de-pas- 
2 https://overbetuwe.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/ff62b915-0b4f-45ef-aa85-3f4e922ec58e 
3 https://overbetuwe.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/7255265b-be0d-4ee5-a82b-73a745bbad1f 
4 https://overbetuwe.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/05a605b0-23fc-4363-81db-61739afdc292 



 

 

Onze vragen: 
  
1. Op welke termijn kan de raad op hoofdlijnen een tussenevaluatie ontvangen van het 

project Werkpost De Pas?  
 

2. Welke kansen ziet u om op redelijk korte termijn een mogelijke doorstart te maken met 
Werkpost De Pas? Welke verbeteringen en welke acties zijn daarvoor nodig? 

 
3. Ten aanzien van de stationsomgeving in Elst gaf u eind 2020 aan “Wij zien mogelijkheden 

voor de activiteiten uit ‘Blok 2: werkposten binnen de zorgpoli’ uit de notitie samenwerking 
Stationsgebied Elst versie 072020. Rijnstate heeft de intentie om de mogelijke 
samenwerkingsvormen voor deze werkposten verder te verkennen. Dit is in lijn met wat de 
activiteiten in locatie Arnhem-Noord, samen met Scalabor. Een vergelijkbare 
samenwerking kan vormgegeven worden met bijvoorbeeld Driestroom. Rijnstate wil zeker 
inzetten op een samenwerking waarbij zij actief mensen met afstand tot de arbeidsmarkt 
gaan inzetten in de facilitaire dienstverlening. De gesprekken met Driestroom zullen in de 
nabije toekomst weer opgestart worden om de mogelijkheden te verkennen.” Wat is de 
actuele stand van zaken? 

 
4. In welke mate zijn de doelen uit het uitvoeringsplan participatiewet 2019-2022 inmiddels 

bereikt? Wat is de actuele stand van zaken? 

 
5. In welke mate zijn (naar de mening van het college) in de vorige raadsperiode de 

hierboven aangehaalde doelen uit het coalitie-akkoord gerealiseerd? Welke zaken, welke 
verbeteringen zijn op dit punt gerealiseerd? 

 
Gelieve hierop binnen een passende termijn een antwoord te geven, 
 
Ondertekening: 
Aad Noordermeer (Burgerbelangen Overbetuwe) 
Elbert Elbers (PvdA) 


